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مصاحبه و خبر

امـــروز فرصـــت نام نویســـی نامزدهـــای 
متقاضی شـــرکت در انتخابـــات یازدهم 
اســـفند 1403 بـــه پایان می رســـد تا یک 
قـــدم بـــه برگـــزاری انتخابـــات فوتبـــال 
نزدیک شـــویم. هرچند هنوز مشـــخص 
بـــا چنـــد  نیســـت انتخابـــات فوتبـــال 
کاندیـــدای نهایی برای پســـت ریاســـت 
فدراســـیون فوتبـــال برگـــزار می شـــود 
اما بـــه نظـــر می رســـد بـــا مقدمه چینی 
ص  خصـــو ر  د ل  تبـــا فو ن  ســـیو ا ر فد
محرومیـــت برخـــی نامزدهـــا از ســـوی 
کمیتـــه اخـــلاق احتمـــال ردصلاحیـــت 
فلـــه ای کاندیداهـــای پســـت ریاســـت و 
از ســـوی کمیته هـــای  نـــواب رئیســـی 
انتخاباتـــی وجـــود دارد تـــا یک تـــراژدی 
جدید و جـــدی در فوتبال ایران شـــکل 

. د گیر
امـــا آنچه بـــرای اهالی فوتبـــال به عنوان 
یـــک نقـــد جـــدی مطـــرح شـــده، عدم 
حضـــور چهره هـــای جدیـــد بـــه عنوان 
کاندیدای پســـت ریاســـت فدراســـیون 
فوتبـــال اســـت. در میـــان کاندیداهایی 
که بـــرای حضـــور در انتخابـــات فوتبال 
چهـــره  نه تنهـــا  کرده انـــد  نام نویســـی 
جدیـــد و جوانی دیـــده نمی شـــود بلکه 
تمـــام مدیرانی کـــه در ادوار گذشـــته به 
نوعـــی در ناکامی فوتبال ایران ســـهمیم 
بودنـــد؛ ایـــن بـــار هم بـــرای حضـــور در 
رقابت انتخاباتی نام نویســـی کرده اند تا 
ایـــن حقیقت تلخ برملا شـــود که خبری 

از تحول و تغییر در فوتبال ایران نیست 
چـــون مدیـــر پـــرورش نداده ایم.

کـــه  یـــی  کاندیدا  5 ســـنی  میانگیـــن 
تا عصـــر دیـــروز بـــرای پســـت ریاســـت 
فدراســـیون فوتبـــال نام نویســـی کردند 
)با احتســـاب امیر عابدینی کـــه از همه 
مســـن تر اســـت(، 64/2 ســـال است که 
این رقم نـــه تنها امیدوارکننده نیســـت 
بلکـــه بیانگـــر ایـــن موضـــوع اســـت که 
چهره هـــای ســـالخورده رغبـــت فراوانی 
بـــرای خدمـــت در فوتبال ایـــران دارند. 
می شـــد  پیش بینـــی  ینکـــه  ا به رغـــم 
مدیـــران جـــوان و نخبه بـــرای مدیریت 
فوتبـــال وارد گـــود انتخابات شـــوند اما 
فضـــای انتخاباتـــی حاکـــم بـــر فوتبال و 
ســـریال پرونده ســـازی  های اخیـــر آنها را 
از حضـــور در کارزار انتخاباتـــی منصرف 
کرده تـــا فوتبال ایـــران دوبـــاره با همان 
کاندیداهـــای ســـنتی و همیشـــگی وارد 

انتخابات شـــود.
عنـــوان  بـــه  نفـــرات  یـــن  ا کنـــار  در 
کاندیداهای پســـت ریاســـت فدراسیون 
برخی مدیران عامل باشـــگاه ها، رؤسای 
هیأت هـــای فوتبال و برخـــی چهره های 
فوتبالی که در ســـالیان گذشته به نوعی 
عضـــو بدنـــه فوتبـــال بودند بـــه عنوان 
کارشـــناس خبـــره نام نویســـی کردند تا 
در انتخابات یازدهم اســـفندماه شانس 
خـــود را برای حضـــور در ترکیـــب هیأت 
رئیسه فدراسیون فوتبال امتحان کنند 
و شـــاید قرعه بـــه نام آنهـــا در بیاید و در 
چهار ســـال آینده بتوانند در کنار رئیس 
و نـــواب رئیـــس انتخاب شـــده توســـط 
مجمع در ســـئول جنوبی بـــرای فوتبال 

ایـــران تصمیم گیـــری کنند.
در بیـــن ایـــن طیـــف از نامزدهـــا نیـــز 
خبری از چهـــره ای متفاوت نیســـت، تا 

میزان امیدواری افـــکار عمومی و اهالی 
فوتبـــال بـــه حوالی صفـــر برســـد. البته 
که شـــکل گیری این اتفاقـــات و ترکیب 
ناامیدکننـــده از کاندیداهـــا چندان هم 
دور از تصـــور نبـــود، چـــون چهره هـــای 
شناخته شده و معتبر فوتبالی که دارای 
جایـــگاه ویـــژه در مجامـــع بین المللـــی 
بودند پیش از شـــروع فرایند نام نویسی 
انتخابـــات انصـــراف زودهنـــگام خود را 
اعـــلام کردنـــد تـــا از جایـــگاه اجتماعی 
و موقعیـــت دســـت نیافتنی خـــود میان 

افـــکار عمومی مراقبـــت کنند.
بـــا ایـــن شـــرایط حـــالا جامعـــه فوتبال 
بـــه این باور رســـیده کـــه فوتبـــال ایران 
همانند ادوار گذشـــته بایستی همچنان 
از نبـــود مدیریـــت ایده آل متضرر شـــود 
و  تکـــراری  نفـــرات  همـــان  دوبـــاره  و 
چهره هـــای ناکام یـــک انتخابات ســـرد 
و بی روح را برای دســـتیابی به 9کرســـی 
تعیین کننـــده در ســـئول جنوبـــی آغاز 

. کنند
هرچنـــد با این ترکیب امیـــدی به ایجاد 
تحول در فوتبال ایـــران وجود ندارد اما 
بایـــد دید اعضـــای مجمع فدراســـیون 
از  اســـفندماه  یازدهـــم  روز  فوتبـــال 
میـــان گزینه های امتحـــان پس داده 
کـــه برای شـــرکت در ایـــن انتخابات 
نام نویســـی کردند به کـــدام کاندیدا 
رأی خواهنـــد داد تـــا اداره فوتبـــال 

را بـــه دســـت وی بســـپارند، البتـــه به 
این شـــرط کـــه در ایـــن میـــان مدیران 
فعلی فدراســـیون فوتبال اجـــازه دهند 
انتخابات در شرایط عادلانه برگزار شود 
در غیـــر ایـــن صـــورت اندک امیـــدی به 
بهبـــود وضعیت کنونی هـــم وجود ندارد 
و بایـــد منتظر وقـــوع یک فاجعـــه دیگر 
در این رشـــته جـــذاب و مهیج باشـــیم.

شروع کار با کنایه به دبیر

عابدینی نامزد ریاست فدراسیون
در ادامـــه نام نویســـی از کاندیداهای فدراســـیون فوتبال 
دیـــروز )چهارشـــنبه( امیر عابدینی برای پســـت ریاســـت 
بـــه عنـــوان  ثبت نـــام کـــرد. او مهـــدی محمدنبـــی را 
نایب رئیـــس اول، منصـــور بیـــک وردی )رئیـــس هیـــأت 
فوتبال اســـتان البـــرز( را به عنـــوان نایب رئیـــس دوم و 
فاطمه علیپور)دبیر کمیته امور اســـتان های فدراســـیون 
فوتبـــال( را به عنـــوان نایب رئیـــس بانـــوان معرفی کرده 
اســـت. پیش از این مهـــدی تاج، علی کفاشـــیان، حیدر 
بهاروند و شـــهاب الدین عزیزی خادم برای پست ریاست 
نام نویســـی کرده بودند. امیر عابدینی که بیشـــتر دوران 
مدیریت خـــود در فوتبال را به عنوان مدیرعامل باشـــگاه 
پرسپولیس ســـپری کرده، در مدتی از اردیبهشت تا آبان 
13۷3 ســـابقه ریاست بر فدراسیون فوتبال کشور را دارد. 
او در هنـــگام ثبت نام برای ریاســـت فدراســـیون فوتبال 
در اظهارنظـــری جالـــب و در واکنـــش به شـــایعه حضور 
علیرضـــا دبیـــر در انتخابات فدراســـیون فوتبـــال گفت: 
»آقـــای دبیـــر بـــه درد یک خـــم گرفتـــن می خـــورد، برود 
یک خمش را بگیرد. اینجا فوتبال اســـت دو ســـال طول 
کشید که کفاشـــیان بفهمد 2-4-4 یعنی چی؟! حالا دبیر 
را بیاوریـــم چه کنیـــم؟ هنوز آن قـــدر بیچاره نشـــده ایم. 

دبیر آدم دوست داشـــتنی ای اســـت.«
 

 نماینده قدرتمند کره
حریف خاتون ایران

قرعه کشـــی رقابت هـــای مرحله یک چهـــارم نهایی لیگ 
قهرمانـــان زنـــان آســـیا برگزار شـــد و تیم هـــای حاضر در 
این رقابت هـــا، رقبای خـــود در این مرحله را شـــناختند 
و تیـــم خاتـــون بـــم نماینده ایـــران، به مصـــاف اینچئون 
هیونـــدای کره جنوبـــی مـــی رود. برنامه کامـــل بازی های 
مرحله یک چهارم نهایی به این شـــکل اســـت: اینچئون 
هیونـــدای کره جنوبـــی - خاتون ایـــران، ملبورن ســـیتی 
اوراواردز  تایـــوان،  تایچونـــگ  وال  بلـــو   -  اســـترالیا 
 ژاپـــن - ووهـــان جیانگدای چیـــن، هی چی مین ســـیتی 

ویتنام - ابوظبی امارات
مرحلـــه یک چهارم نهایی لیگ قهرمانـــان فوتبال بانوان 
آســـیا روزهـــای 2 و 3 فروردیـــن 1404 برگـــزار می شـــود. 
همچنین مراحل نیمه نهایی و فینال این مســـابقات هم 
در روزهای 31اردیبهشـــت تا 3خردادمـــاه برگزار خواهد 
شـــد. گفتنی اســـت، تیم خاتون بم در مرحله دوم لیگ 
قهرمانان ســـه دیدار انجـــام داد که برابر ملبورن ســـیتی 
بـــا نتیجه دو بر یک شکســـت خورد، در دومین مســـابقه 
مقابل کایااف ســـی فیلیپین به تســـاوی یک بریک دست 
پیـــدا کـــرد و در آخرین دیـــدار هـــم برابر کالج اســـکالرز 

تایلنـــد دو بر یک به پیروزی رســـید.
 

اصفهانیان: با کسی لابی نکرده ام
فریـــدون اصفهانیان، داور باتجربه فوتبال کشـــورمان که 
ســـابقه حضور در کمیته داوران فدراســـیون فوتبال ایران 
را دارد، روز گذشـــته برای حضور در انتخابات ماه اســـفند 
فدراســـیون فوتبال در محل فدراسیون حاضر شد. او در 
خصوص حضـــور خود در ایـــن مجمع گفـــت: »به عنوان 
کارشـــناس هیأت رئیســـه در انتخابات ثبت نـــام کرده ام 
و بـــه نظـــرم رقابـــت خوبی در حـــال انجام اســـت. به هر 
حال با توجـــه به تجاربی که داشـــتیم و الان هم بیشـــتر 
شـــده اســـت من فکر می کنـــم می توانم کمک بیشـــتری 
به فوتبال کنم.« او در خصوص شـــرایط ســـنی خود برای 
حضـــور در هیأت رئیســـه فدراســـیون افـــزود: »فکر باید 
جوان باشـــد نه ســـن! من از اول هم فکرم جـــوان بود.« 
اصفهانیـــان همچنین به افزایش تعـــداد داوران در دوران 
حضور خود به عنوان رئیس کمیتـــه داوران گفت: »اصلاً 
چنیـــن چیزی نیســـت. مـــا ۸5داور و کمـــک داور تحویل 
آقایـــان دادیـــم. بعـــد از مـــا 130، 140 نفـــر شـــدند. بروید 

ببینید چه کســـی این کار را کرده اســـت.«

 

زرگر: به من هیچ خودرویی اهدا نشد
حســـین زرگر، داور اســـبق فوتبال کشـــور و رئیس هیأت 
فوتبـــال اســـتان ســـمنان پـــس از ثبت نـــام در پســـت 
نماینده هیأت های اســـتانی در هیأت رئیســـه فدراسیون 
فوتبال، اظهار داشـــت: »با کســـب اجازه از پیشکســـوتان 
عرصـــه هیأت هـــای فوتبال، برخـــلاف دوره قبـــل که برای 
کارشناســـی ثبت نام کردم برای پســـت نمایندگی هیأت ها 
ثبت نـــام کردم. تمـــام اعضـــای مجمع مقتدر هســـتند و 
با کمتریـــن فشـــار جانبـــی رأی می دهند. خـــودم خیلی 
امیدوار هســـتم انتخابات به بهترین شـــکل برگزار شود. 
مـــا هیأت هـــای برخـــوردار و کم برخـــوردار داریـــم. خدا را 
شـــکر، با همت رئیس و اعضای هیأت رئیسه فدراسیون، 
مصوبـــه ای بـــرای تأمیـــن نیازهـــای الزامـــی هیأت هـــای 
کم برخـــوردار در نظر گرفته شـــد و امیدوارم بـــا این اقدام 
خوب فدراســـیون، در درازمـــدت نگاه خوبی کـــه باید در 
بحـــث اســـتعدادیابی، آمـــوزش و برنامه خـــاص هیأت ها 

وجـــود دارد به مرحله اجرا گذاشـــته شـــود.«
داور اســـبق فوتبال کشورمان درباره موضوع اهدا شدن 
یک خـــودرو از ســـوی فدراســـیون فوتبال بـــه او افزود: 
»دربـــاره بحث خـــودرو هم بایـــد بگویم پـــس از حضور 
تاج در انتخابات هیأت فوتبال، درخواســـت کردیم یک 
خودرو بـــه فوتبال اســـتان اختصاص بدهنـــد. او هم با 
توجه به نـــگاه ویژه اش به اســـتان های کم برخـــوردار با 
ایـــن موضـــوع موافقت کرد. ایـــن خودرو دنـــا مدل 9۸ 
اســـت اما به من هیـــچ خودرویی اهدا نشـــد بلکه پس 
از سال ها تشـــکیلات هیأت سمنان صاحب یک خودرو 
شـــد. اگر قرار باشـــد من در هیأت ســـمنان بـــا یک رأی 
صاحب خودرو شـــوم، اســـتان هایی که ۸_۷ رأی دارند 
باید صاحب کشـــتی و قطار شوند! ما شـــکایت کردیم. 
رســـانه ای هـــم که چنیـــن خبـــری کار کرده به ســـرعت 
خبـــر را از خروجـــی خـــود حذف کـــرد امـــا از حق خود 
نگذشتیم و مســـتقیم به دادگاه رسانه شکایت کردیم و 
تا روز آخـــر و وصول نتیجه پیگیر ایـــن تهمت به جایگاه 

فوتبال کشـــور، مهدی تاج و خودم هســـتیم.«
 

ترافیک چهره های تکراری و ناکام در انتخابات فدراسیون فوتبال

رقابتشکستخوردهها
براییکصندلی

گزارش یک

سینا حسینی
روزنامه نگار

برخـــی خبرها از تلاش برای حذف رقبا از ســـوی گروهی خاص 
حکایـــت دارد تـــا انتخابات بـــدون رقیب خاصی برگزار شـــود. 
گواه این موضوع حرف وحدیث هایی اســـت کـــه در مورد افراد 
ثبت نام کننـــده عنوان شـــده که آنهـــا به خاطر پرونـــده کمیته 
اخـــلاق نمی تواننـــد در انتخابات حضور داشـــته باشـــند. حتی 
در ایـــن زمینـــه گفته می شـــود یک عضو فدراســـیون بـــا فیفا و 
کنفدراســـیون فوتبال آسیا نامه نگاری و اســـتعلام کرده است.
بـــه نوشـــته آنـــا، یکـــی از افـــرادی کـــه در مســـائل حقوقـــی در 
فدراســـیون فوتبـــال فعالیت می کنـــد احمدرضا براتی اســـت؛ 
اگر چه به صورت رســـمی اعلام نشـــده اما گفته می شـــود برای 
انتخابات 11اســـفند نیز در همین پســـت نامزد شـــده یا خواهد 
شـــد. براتی البته همزمـــان کاندیدای ریاســـت هیـــأت فوتبال 

اســـتان تهران شـــده است.
در مـــورد براتی یک نکته مهـــم وجود دارد؛ اینکه او چند ســـال 
پیـــش اقدام به امضایی کرده که تا به امروز دلیل آن مشـــخص 
نشـــده اســـت. در جریان تعلیق فدراســـیون جودوی ایران سه 
داور در دادگاه حکمیت ورزش )CAS( حضور داشـــتند که یکی 
از آنها احمدرضا براتی بود. رأی دادگاه CAS تعلیق فدراســـیون 
ایـــران بـــه دلیـــل امتنـــاع از رویارویـــی بـــا ورزشـــکاران رژیـــم 
صهیونیســـتی بـــود و تأســـف بارتر اینکـــه امضای براتـــی نیز زیر 
آن به چشـــم می خورد. یعنی یـــک فرد ایرانی که در کشـــورمان 
مسئولیت دارد، ســـند محکومیت جمهوری اسلامی ایران را به 
نفع اســـرائیل امضا کرده اســـت؛ همین قدر زشت و تأسف آور.

با ایـــن وجود براتی هیـــچ اظهارنظـــری در این باره نکـــرده و به 
بهانه ممنوعیت داوران ایـــن دادگاه از مصاحبه، حرفی نزده اما 
تعجب آورتر این اســـت که او بـــه فعالیتش در ایـــران به راحتی 

ادامـــه می دهد، گویـــی نه خانی رفتـــه و نه خانی آمده اســـت. 
اکنون این ســـؤال از رئیس فدراســـیون فوتبال به وجود می  آید 
کـــه؛ آقای تـــاج! نفراتـــی ماننـــد کفاشـــیان و بقیه افـــراد چون 
در کمیتـــه اخـــلاق پرونده داشـــتند نمی تواننـــد وارد انتخابات 
شـــوند، اما فردی کـــه کنار شـــما حضـــور دارد و امضایش علیه 
ایـــران وجـــود دارد به راحتی می توانـــد فعالیـــت و در انتخابات 

کند؟ شرکت 
از فدراســـیون فوتبال با ایـــن روند انتظاری نمـــی رود اما وزارت 
ورزش و نهادهـــای نظارتـــی بایـــد به ایـــن مســـأله ورود کنند تا 
ســـرانجام مشـــخص شـــود چرا براتی نامه را امضا کرده اســـت. 
 CAS حتـــی اگـــر امضـــای او بـــه دلیـــل امضـــای دو داور دیگـــر

اثـــری در محرومیت ایـــران نداشـــته او می توانســـت از امضا 
کـــردن خـــودداری کنـــد. نباید یادمـــان برود که پســـت های 

بین المللـــی بـــرای حفظ منافع ملی اســـت نه منافع شـــخصی 
کـــه اگر این مهـــم مدنظر قرار گیرد بســـیاری از مشـــکلات حل 
خواهد شـــد. این انتظـــار وجـــود دارد که نهادهـــای ذی صلاح 
با ورود بـــه این ماجـــرا و برخورد قاطـــع، اجازه تکـــرار این گونه 
مســـائل را ندهنـــد. در اینجا علاوه بر نهادهـــای نظارتی، نقش 
وزارت ورزش و شـــخص دنیامالـــی بســـیار مهـــم اســـت. وزیـــر 
ورزش چنـــدی پیـــش گفته بـــود: »من بـــا رئیس فدراســـیونی 
کـــه اهلیـــت بـــا نظـــام نداشـــته باشـــد و در چهارچـــوب نظام 
نباشـــد تعارف ندارم.« قاعدتـــاً این موضوع فقط شـــامل حال 
رؤســـای فدراســـیون ها نمی شـــود و کســـی که نامزد حضور در 
هیأت رئیســـه  مهمی مثل فوتبال و ریاســـت هیـــأت بااهمیتی 
مثـــل هیأت فوتبال تهران اســـت نیز بایـــد در چهارچوب نظام 
فعالیـــت کند. پـــس آقای وزیـــر و نهادهای نظارتی، بســـم الله!

علـــی خطیـــر مدیرعامـــل ســـابق باشـــگاه 
اســـتقلال و فعلی نســـاجی که بـــرای حضور 
به عنـــوان نماینـــده باشـــگاه ها در 
هیأت رئیسه فدراسیون ثبت نام 
کـــرده در خصوص اهـــداف خود 
از حضـــور در هیـــأت رئیســـه گفت: 
»باشـــگاه ها جزو ارکان و بازوان اصلی 
فوتبـــال کشـــور هســـتند. عمـــلاً اگر 
باشـــگاه و لیـــگ حرفـــه ای در فوتبال 
یک کشـــور وجود نداشـــته باشـــند، فوتبال 
پایـــه و ملـــی مفهومـــی ندارند. پـــس وجود 
باشـــگاه های حرفه ای جزو الزمـــات فوتبال 
کشـــور اســـت. این باشـــگاه ها باید بتوانند 
مخارج خودشـــان را پوشـــش بدهنـــد و در 
فضـــای حرفـــه ای فوتبـــال کشـــور فعالیت 
کنند. مدت هاســـت درمورد مســـائلی مانند 
حـــق پخـــش، تبلیغـــات محیطـــی و منابع 
درآمدی باشـــگاه ها صحبـــت می کنیم ولی 
متأســـفانه در ایـــن زمینـــه دســـتاوردی در 
چندســـال اخیر نداشـــتیم. همه باشگاه ها 
یـــا از جیـــب دولت ارتـــزاق می کننـــد، یعنی 
دست شـــان در جیـــب دولـــت اســـت یـــا 
4-3 باشـــگاه خصوصی وابســـته بـــه مالکان 
خصوصـــی هســـتند کـــه اگـــر آنهـــا همیـــن 

الان اراده کننـــد برونـــد، چالشـــی جـــدی 
بـــرای فوتبـــال کشـــور بـــه وجـــود می آیـــد. 
اهـــداف و برنامه هایـــی کـــه توســـط هیأت 
رئیســـه و فدراســـیون فوتبـــال بایـــد به طور 
جـــدی پیگیـــری شـــود، بحـــث درآمدزایـــی 
باشگاه هاســـت. باشـــگاه ها بایـــد بتواننـــد 
از فوتبـــال بـــرای خودشـــان درآمد داشـــته 
باشـــند. مواردی مانند حق پخش، تبلیغات 
دور زمیـــن، اسپانسرشـــیپ و... بایـــد برای 
باشـــگاه ها به صورت جدی پیگیری شـــود.«
علی خطیـــر راجع بـــه عملکرد مهـــدی تاج 
در فدراســـیون فوتبـــال افـــزود: »عملکـــرد 
هـــر عزیـــزی در هر مســـئولیتی بســـتگی به 
دســـتاوردهایی اســـت که در طول آن مدت 
حاصـــل می شـــود. صادقانه عملکـــرد تاج را 
در این 2ســـال ونیم، عملکرد خوبی دیدم. 
حتمـــاً ایراداتـــی هســـت ولـــی چنـــد مـــورد 
اساسی در فدراســـیون فوتبال پیگیری شد 
که مدت هـــا مغفول مانده بـــود. بحث ورود 
بانـــوان، پیگیری منابع مـــا در فیفا، VAR و 
استانداردســـازی ورزشگاه ها بود. یک مسأله 
دیگر هـــم این بود؛ در مقطعی باشـــگاه های 
ما بـــه خاطر اتفاقـــات مجوز حرفـــه ای برای 
حضور در آســـیا دچار مشکل شـــدند. کاملاً 
در جریانـــم که ایـــن را تاج شـــخصاً پیگیری 
کـــرد. اتفاقـــات خوبـــی از ایـــن دســـت زیاد 
افتـــاده ولـــی همیشـــه انتظـــارات جامعـــه 

فوتبال بالا اســـت.«

ج خود را پوشش دهند باشگاه ها باید مخار

خطیر: حتماً مدیریت تاج هم ایراداتی دارد
ضرورت ورود دستگاه های نظارتی به انتخابات فوتبال

 همه پرونده دارند جز امضاکننده رأی
 به سود رژیم صهیونیستی؟

نقل قول

در ســـاعات پایانـــی روز سه شـــنبه بود که 
خبری در رســـانه های ورزشـــی کشور مبنی 
بر بازگشـــت میزبانی بازی های بین المللی 
از ســـوی کنفدراســـیون فوتبـــال آســـیا به 
ایـــران اعلام شـــد و بســـیاری از رســـانه ها، 
حضـــور دوبـــاره کریســـتیانو رونالـــدو در 
قالـــب تیـــم النصـــر بـــه ایـــران را قطعـــی 
عنوان کردند. موضوعـــی که هنوز از طرف 
کنفدراســـیون فوتبال آســـیا به فدراسیون 
فوتبال و باشـــگاه ها به طور رســـمی ابلاغ 
میزبانـــی  بازگشـــت  نمی تـــوان  و  نشـــده 
آســـیایی به فوتبال ایران را قطعی دانست.

در واقـــع دلیـــل انتشـــار این خبـــر، رجوع 
به برنامـــه بازی هـــای لیگ نخبگان آســـیا 
در ســـایت رســـمی AFC بوده که ورزشگاه 
دیدار تیم های اســـتقلال و الشرطه در روز 
دوشـــنبه ســـه فوریه و دیدار پرسپولیس و 
النصر در روز دوشـــنبه ۱۷ فوریه، ورزشـــگاه 

آزادی تهران اعلام شـــده اســـت.

 دلیـــل اعـــلام ورزشـــگاه آزادی بـــه عنوان 
میزبـــان از ســـوی AFC، نـــه ابلاغ رســـمی 
بازگشـــت میزبانی به ایـــران بلکه به دلیل 
برنامه ریـــزی کنفدراســـیون فوتبال آســـیا 
بـــرای برگـــزاری بازی ها بوده اســـت؛ یعنی 
با توجه به تقویم مســـابقات، کنفدراسیون 
فوتبال آســـیا باید یک ورزشگاه را به صورت 
پیش فـــرض به عنـــوان ورزشـــگاه میزبـــان 
در رقابت هـــای پیـــش رو اعـــلام کنـــد و به 
همین دلیـــل، ورزشـــگاه آزادی تهـــران به 
عنـــوان میزبـــان ایـــن دو مســـابقه اعـــلام 
شـــده اســـت؛ آن هـــم در حالـــی کـــه هنوز 
مشخص نیســـت که ورزشگاه آزادی پس از 
بازســـازی و عملیات ترمیم، تأییدیه نهایی 
کنفدراســـیون فوتبال آســـیا برای میزبانی 

بین المللـــی را دارد یـــا خیر.
در پایگاه های خبری AFC از جمله ســـایت 
رســـمی این نهـــاد، خبری رســـمی مبنی بر 
بازگشـــت میزبانـــی بین المللی به کشـــور 
ایـــران مشـــاهده نمی شـــود. ضمـــن اینکه 
پیش تـــر اعـــلام شـــده بـــود کـــه مدیـــران 
فدراســـیون فوتبال ایران و کنفدراســـیون 
فوتبال آســـیا، در این خصوص جلســـه ای 

برگـــزار خواهنـــد کرد کـــه هنوز خبـــری از 
این جلســـه بـــرای بازگشـــت کمترین حق 
فوتبال ایران یعنی میزبانی از رقبا نیســـت. 
ایـــن در حالی  اســـت کـــه افـــکار عمومی و 
هواداران فوتبال، بویژه هـــواداران دو تیم 
اســـتقلال و پرســـپولیس دغدغه بازگشت 
میزبانـــی بـــه ایـــران و میزبانـــی در آخرین 
مســـابقات مرحلـــه اول لیـــگ نخبـــگان را 
دارند که می تواند تأثیـــری ویژه روی نتایج 
نماینـــدگان کشـــورمان در ایـــن رقابت ها 

داشـــته باشد.
از ســـویی دیگر، تمام اولویت های فوتبال 
کشـــور و برنامه ریزی هـــای فدراســـیون، 
تحت تأثیـــر تحرکات نامزدهـــای انتخاباتی 
پســـت های مختلف در مجمع اســـفندماه 
قـــرار گرفتـــه و مشـــخصاً مشـــکلات بزرگ 
فوتبال کشـــور چه در مجامـــع بین المللی 
و چه در داخل کشـــور، زیر ســـایه حواشی 
انتخاباتـــی فراموش شـــده اند. مشـــکلات 
بزرگـــی که می توانـــد در آینـــده ای نزدیک، 
بـــرای فوتبـــال باشـــگاهی کشـــور و اعتبار 
ایـــران در فوتبـــال آســـیا، بشـــدت گـــران 

تمام شـــود.

ایلیا بهزاد اول 
خبر نگار

خبری از بازگشت حق میزبانی نمایندگان ایران نیست

شوی تبلیغاتی زشت!


